

Super Travels Pte Ltd
133 New Bridge Road, #03-01/02 Chinatown Point, Singapore 059413
Call us: 6392 3688 / 6392 3392. Email: apc@super-travels.com







行程要点

❖ 全程无购物

. 南川金佛山一巴蜀四大名山,世界 地质遗产

武隆

- . 天生三桥
- . 仙女山国家森林公园

黔江

- . 黔江濯水景区
- . 城市大峡谷(含玻璃栈道)

利川

- . 云阳龙缸景区(含云端廊桥+天下第 一缸+绝壁栈道)
- . 腾龙洞

重庆

- . 龙门浩老街
- . 长江索道(单程)



住宿

- 重庆: 奥兰国际酒店或同级(五星级)
- 武隆: 城际酒店或同级 (准五星级)
- 黔江: 芭茅岛酒店4星(当地最好)
- 利川: 天墅酒店或同级 (准五星级)
- 重庆:解放碑国贸格兰酒店或嘉发希尔顿酒店或同级(国际5星级)

☞ 必须自费项目

乘船夜游两江+重庆鸳鸯火锅风味+黔江 濯水景区(濯水古镇+风雨廊桥+蒲花暗 河)=RMB550/人(大人与小孩同价)



第一天: 新加坡→重庆

今天搭乘豪华客机前往重庆,抵达后, 您将直接入住酒店。**(晚餐根据航班而定)**

第二天: 重庆-金佛山-武隆(早/午/晚餐) 【金佛山风景区(含环保车+往返索道+电瓶车)】金佛山属典型的喀斯特地质地貌,较为完整地保持了古老而又不同地质年代的原始自然生态,为蜀中四大名山之一,与峨眉、青城齐名。金佛山雄、奇、险、峻错综复杂,山、水、林、泉、声形兼备,尤以金佛晓钟、云海苍松、绝壁玩猴为三绝。

第三天:武隆-黔江 (早/午/晚餐) 【天生三桥(含环保车+出口电瓶车)】 天生三硚是罕见的地质奇观生态型旅游区,由天龙硚、青龙硚、黑龙硚组成,是亚洲最大的天生硚群,既是张艺谋电影《满城尽带黄金甲》的外景拍摄地,也曾入镜好莱坞电影《变形金刚 4:绝迹重生》。

【仙女山国家森林公园(含小火车)】 因其山有峰酷似翩跹起舞的仙女而得名, 仙女山海拔 2033 米,拥有森林 33 万亩, 天然草原 10 万亩,夏季平均气温 24 度。 以其江南独具魅力的高山草原,南国罕见 的林海雪原,青幽秀美的丛林碧野景观而 誉为"南国第一牧原"和"东方瑞士"。 【**溜水古镇+风雨廊桥**】(必须自费项

【**濯水古镇+风雨廊桥**】(必须自费项目),是一个集土家吊脚楼群落、水运码头、商贸集镇于一体的千年古镇。

第四天:黔江-利川 (早/午/晚餐) 【蒲花暗河景区】(含游船+电瓶车,必须自费项目),里面钟乳石笋奇形异景、鬼斧神工。暗河景区风光独特,游客可乘坐游船沿河而入,听空山鸟鸣,赏两岸胜景。 【城市大峡谷(含玻璃栈道)】黔江城市大峡谷为典型的喀斯特地貌横跨7个地质年代,垂直落差达500米,比欧洲美丽的观光地卢森堡大峡谷更具特色

第五天: 利川-云阳-利川(早/午/晚餐) 【云阳龙缸景区(含云端廊桥+天下第一缸+绝壁栈道,玻璃栈道)】云阳龙缸风景区建在海拔1010米高悬崖上的"云端廊桥",以"天空之花"的花瓣作为造型,廊桥上可以720°欣赏周边美景,是世界最长悬挑玻璃廊桥。

第六天:利川-重庆(4.5H)(早/午/晚餐) 【腾龙洞】(含电瓶车)位于利川市东部,世界最大单体溶洞,2005年,腾龙洞被国家级权威刊物《中国国家地理》评为"中国最美的地方"、"中国最美产大旅游洞穴—震撼腾龙洞.返回重庆济览【龙门浩老街】,是重庆主城区保存最完好、规模最大的历史文化老街.远观来福士朝天门地标,【长江索道】(单程),是中国自行设计制造的第一条大型跨越长江的客运索道,以缓解市民"出行难",是山城独有的城市交通

第七天: 重庆 (早餐) 今天您有全天的时间在重庆自由活动。

第八天: 重庆-新加坡 (早餐) 今天, 搭乘豪华客机返回新加坡。



TOUR HIGHLIGHTS!

No Shopping Tour

. Nanchuan Jinfo Mountain - four famous mountains of Sichuan, the world's geological heritage

Wulong

- . Natural Three Stone Bridges
- . Fairy Mountain National Forest Park

Qianjiang

- . Zhuo Shui Scenic Spot
- . QianJiang City Grand Canyon

Lichuan

- . Yun Yang Long Gang —One of the best geoparks in the world
- . Tenglong Cave Scenic Area

Chongging

- . Longmenhao Old Street
- . Yangtze River Cableway



ACCOMMODATION

Local 4-5*hotel

ChongQing: Aolan International Hotel or similar

Wulong: Intercity Hotel or similar Qianjiang:Bamaodao Hotel or similar Lichuan:Tianshu Hotel or similar ChongQing: Glenview Itc Plaza Chongqing or DoubleTree by Hilton Hotel or similar

Compulsory Tour

River Cruise Night View +Chong Qing Hot Pot+QianJiang ZhuoShui Scenic Spot: ZhuoShui Ancient Town+Feng Yu Bridge+Pu Hua River = RMB 550/PAX (Adult and Children are same price)



Day 01: Singapore → Chongqing

Assemble at Changi Airport and take a flight to Chongqing. (**Dinner depends on the flight timing.**)

Day 02: Chongqing-Mt.Jinfo-Wulong (B/L/D)

Mt Jinfo Scenic Area (include eco car + 2 ways cable car) - is given "Eight National Title" of World Natural Heritage, National 5A Tourist Attractions. When sunshine falls on it, it looks like a giant Buddha shining with boundless golden radiance, hence the name, which literally means "Golden Buddha Mountain". Enjoying a forest coverage rate of 95%, it is a "Museum of Natural Plants". Visit the Jinfo Temple, Cliff plank trail, etc.

Day 03: Wulong -Qianjiang (B/L/D) Natural Three Stone Bridges (include eco

car) - is a rare geological wonder and an eco-tourist's delight. It features three natural karst bridges: Tianlong Bridge, Qinglong Bridge and Heilong Bridge. This is also the fliming site for "the curse of the Golden Flower" and also "Transformers 4". Experience walking in the air on the glass observation deck.

Fairy Mountain National Forest Park (include small train) Its dense forests, peculiar peaks, pastures and snowfields are known by tourist as Fairy Mountain's "Four Wonders" and reputed as "Eastern Switzerland" and "Summer Palace in Mountain City".

ZhuoShui Ancient Town+Feng Yu Bridge(Compulsory tour):It is a national historical and cultural town, as well as an ancient town over a thousand years, which integrates Tujia stilted building complex, water transport wharf and business and trade market.

Day 04:Qianjiang - Lichuan (B/L/D)
After breakfast,you will proceed to
QianJiang Pu Hua River (Include boat
ride + Eco car). Continue proceed to
QianJiang City Grand Canyon (Include
Glass Bridge). The canyon has a falling
head of 500 meters, combining mountains,
caves, gorges, waterfalls, wetlands, forests,
geological wonders.

Day 05:Lichuan-Yunyang-Lichuan (B/L)

Yun Yang Long Gang scenic area (including the cloud covered bridge + the first tank in the world + cliff plank road,glass skywalk) is built on the "cloud covered bridge" on a cliff 1010 meters above sea level, with the petals of "flowers of the sky" as the model, and the bridge can enjoy the surrounding beautiful scenery at 720°. It is the longest overhang glass gallery bridge in the world.



Day 06:Lichuan- Chongqing (B/L/D) Tenglong Cave Scenic Area(include eco

Car), Tenglong Cave is the largest karst cave in China and one of the world's top caves. In 2005, it was rated as "China's most beautiful place" and "China's six most beautiful tourist caves - shocking Tenglong Cave" by the national authoritative publication "National Geographic of China". After will back to ChongQing, visit Longmenhao Old Street, Farseek Chongqing chaotianmen Raffles City, Yangtze River Cableway(one way)

Day 07: Chongging

Shopping is the joy of travel, and today after breakfast, it's going to be a wonderful day for you to spend at your own leisure.

Day 08: Chongqing → Singapore (B)
Free and easy till your transfer to airport for your flight back to Singapore.

REMARKS:

- 1. Purchase of travel insurance is strongly recommended.
- 2.All itineraries are subject to changes (due to Flight Schedules, Land and Sea Transport, COVID-19 restrictions and other causes of an unpredictable nature) and final confirmation from our overseas land operators. We, as a Travel Agent cannot be held responsible for any changes being made to the itineraries due to any but not limiting to the above-mentioned factors.
- 3. Tour is conducted in Mandarin unless otherwise stated.
- 4. Please refer to Chinese itinerary version for more details.

备注:

- 1. 在公司无法预测和控制的情况下,行程可能更改
- 2. 航班时间, 行程顺序, 餐食和酒店均以最终确认为准。
- 3. 全程中文讲解
- 4. 本公司强烈建议阁下购买个人旅游保险

HAVE A NICE TRIP!!!